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P r o t o k ó 7  N r 2 / 9 o

z posiedzenla Komisj i  ZdrowiarOpieki  SpoleczneJ i  Ochrony Srodowiska

odbytego w dniu 10 sierpnia 1990 roku w sali nr 11 iJrzqdu Miasta i Gmi
[Y.

Obecnl na posiedzeniu wedlug zalqczonei l isty obecnoéci.

Ponadto vr  posiedzeniu udzial  b iorq:

-Pan Teofil Grzywacz -Zastqpca Dyrektora Stacji Sanitarmo-Epidemi.olo;

g iczne j  w Jqdrze jowie ,  .
-Pan Witold Zajqc -pracowrlik Wydziatu Komunikacji UIvLiGt

-Pani Zdzis?awa Wltkowska -pracownik Wydzialu Zdrowia i Opiekf Spolecz

nej UI{iG,
-Panl Barbara Rogulska -Kieroivnik Wydzialu Gospodarki KomunalneJ

i MleszkanioweJ UMIGt
-Pan Ryszard Kurkowski - pracownik lfydzia?u Gospodaikl Komr:nalnei

i  MieszkanioweJ.

Fosiedzeniu przewodniczy Pani Bennadeta

Kocúszewska-I4r.isial Przewodniczqca Komisji. Zapoznata z porz4dkiem

posledzenfarktóry w niezmienionej  formie zostal  przyiqty pod obrady

Komis j i  .

Porzqdek dzienny posiedzenia:

l.Problemy stru2by zdrowta ZAZ w Jqdrzejowie przekazane w czasie

spotkania z Radnymi Samorz4du w dnfu 9.08.199O rolct¡,

2,ochrona ÉrodowlsXa /datszy cú4g posiedzenia z dnia 1.08.199A r . /

a/sprawy 2ywnoÉci rdprzed.awanej w handlu zorganízowanym i obnoényro,

b/parkingi  w mieécie.

3.Sprawy ró2ne oraz wnioski rproébyrza2alenia przekazane do ltomisji

Zdrowiaropleki Spo?ecznej I Ochrony Srodowiska.

A , d . 1 * Temat referuje pan radny A.Hatny.W swoim wystqpienj

st¡+ierdzar2e na-sza miasto-guina jest w dobrej sytuacJl , je2e1Í chodzj

o persoñel w porównaníu z sqsiednini gminami.Nle na nied.oboru kadr, '

je2eli chod.zl o lecznÍctwo pod.stawowe.Przydhodnia specjaliatyczna

Éwiadczy us?ugi d1a wszystkich mieszkariców rejonu dzia?an:i a ZOZ-u.

Przedstawit jak przedstawia siq obsada personaLna przychodnÍ' specja-

f-istyczneJ.. Stwierdza braki w zatrudnieniu speejaListów.W szpttalu

brakuje anestazjol-ogdw oraz ginekologów.Mala obsada lekarska na
Oddrid." Wewnqtrzym -ordynator ¡z-eo. ordynatora i asystent.Na od.d.zial<

tym pelniq. dyZury lekarze d.ochodzqeyrktótzy nie znaJq pacjentów.
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W Jrdrzejovi ie istnieje problem z pozyskiwaniem lelxarzyrponiewaz

brakuje mieszkaÉ.W dalszlñ{¡ swoil l i  lv ' f /stqpieniu pod.kreÉla zbyt slabo

rozbudor /anE aparaturq lekarskq.
1\T^^'¡-e*- 'r ^ róivi l  na tenat pracy poradni szkolnych. Zdanien : 'a. jnegor j c l , J t  L ! , I I J C  u l

r .v przychodniach tych jest  rozvr in iqta biurokracjara malo wla$ciwej
pracy.Nastqpnie móv¡ iZ na temat swobodnego wyboru lekarza .
Raclna B. l : 'ociszewska- lo¿sial  -wypowíade siqr2e zoz á|e organÍzuje pracE
skoro na Oddziale 1i 'Ieunqtrzynym bralctrje lekarzy.l ' l  dalszej sv,rojej wy-
pot¡i edzí podkreéla brak lekarzy pediatrów,Piedi atrzy przyjmujq dziecf
do lat  14-tur interniÉci  od 1at 18-turnie r4a kto leczyó dzieci  w rry iBlc
miQdzy 14 a 18 rokiem zycia.Krytykor^iuru *#i&o.ffit6$m'"f'X ,ffi;iü
zd.aniem przewodniczqcej  Komísj i  wprowadza balagan w 1ecznictwi f f i34
pac jent wQdruje od l ekarza do lekarza z tym sarnym schorzeniem.
wypowiedziata óúq za zmianq tych ustaLeórstwierdzajqc r{.e leltarz
w sv¡oj"r.r rejonie jest w stanie catkolicie obslu?yé pacjentów.
Radny J.Caban -byZ zdanfa ,aby w poruszanych na dzisiejszym posied.ze-
niu tematach wys?uchaó stanowÍska dyrekcji ZOZ.
Frzewod.niczqca Komisji zg?osi.?a uluagl do pracy pogotowia ratunkowego,
a  mianowic ie :
-r,ryposa2yó pogotowie vr aparat ekg,
-stworzyó koniecznie pokój  socjalny z wyposa2eniem !r¡  szafy na odzie2,
-stworzyó v¡arunki mo2liwoÉci umycia siq dyZirujqcych pracovil l ików

z zapewnieniem cieplej  wody,
-dokonaó wyniany drzwi rvejécÍowych.
Komisja postanowila w ff i-cl l wrzesniu br,odbyó posied.zenie z r:dziaZern
dyrekcji ZAZrna którym omówione zostanq. poruszone problemy.

Ad.2 b.  Frzewodniczqca Komisj i  udziel i la [ fo"r ,  Zastqpcy
(fDyrektora Stacji Sanj-tarno-Epidemlologlcznej w celu zreferowania

tematu. Pan T. Grrywac" zapoznal Komis jq z przeprowad.zanymi przez
anepid kontrolami. ! ' I  okresie od 1 l1pca bie2qcego roku do dnia posie

dzenia wykonono 440 prób chemicznych ,w. tym zakwestlonowo 45rtj.(;
-5-w "dliny -nadmieraa i1oÉé azotynów i azotanówtupornni enra/,
'12-warzywa -nad.¡oierna i1oÉé azotynów i azotartó/upornnienief ,
- 1 B-napoje gazowane -zanieczyszczeni a mechaniczne rbrak etykiet, brak

daty produkc ji /nand.aty/ ¡
'3 -s€r 2ó7ty twardy -nadmierna 1lodó azoty-nów i azotanów,
'3 serki topiomte- d.odatnia próba Kreisa wskazujqca na zje?czenj.e

tluszezu,
'2 -zmiotki z pó}ek sklepowych -duZa i1oÉó od.chod-ór^¡ gryzoni /zamykany

'. obi ekt/,
-1-n1eko spo2ywcze- brudnerbrudna butelka wewn4trz lnandat /,
-1 -aupa w prószku -obecnoÉé pLe"ni /nandat,/o
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! {  okres ip .snra lvozdawczym pobrano 76 prób bakter io log icznych ,z  czego

7 zakwestionowano /1 lody ,6 ..rrymazyf .

Najgorsze warunkí  pracy r i la  c iastkarn ia PSS przy u l .K ieLeckie i  oraz

re 's taurac jat tTqczowarr . ! /  sunie zebrano 54 tys.z t  mahdatówé

Foinforrnov¡a1 ponad. to l iorn is jq  o powo?aniu inspekcj i  rveterynary jne j  c io

badania ubojn i  í  rze in i  / rn iqso i  w=dl iny/ .
l l

\ , t r  dalszym swoim wystqpieniu podkreél i?r ; re Sanepid jest  bezsi lny

v¡obec handlu koszyczkowego i  widzi  p i lnq potrzbq zlokal izowania

tego handlku,
Przedlo2onq informacjq Komisja przyjq?a do zatwierdzajqcej  waiadomoÉc

Ad.2 b. Pracownik Komunikacji mówi? o ciqgach drogowych w naszym

rnie$cie oraz parkingach.Parking przy zbiegu uLic 14 Stycznia i  u1.

Sv¡Íerczewskiegc potraktowano jako tymczasov4y.Parking przy ul.] Maja

podlega RDP.

Radna Kociszewska wni.oskowalaraby parkingi byly platne .Zwtóci}a siq

z zapytani em czy mo2na braó oplaty za parklng RDF.

tr^t.Zajqc nie umia? udzlellé odpowledzi w tej sprawie ,najprawdopodob-

niej trzeba uzgodnió sprawQ z RDP.WastQpnle mówiZ na temat podjazdów

do sklepów.By?y oznaazone kolorem bialymrni.e mo2na upilnowaóraby

w tych mie$scach nie parkowano samochodów.

Radny J.Caban -wypowiada ,2e jest  to sprawa pol ic j i .

Radny Kalinin proponowa?raby ukierunkowaó parkowanie samochodów w ter

sposóbraby w rynku parkowac tglko samochody osobowerpozostale parko-

waó na zorganizowanych parkingachno których musi byi informacja.

Pracownik Wydziatru Gospodarki Komunalnej i MieszkanioweJ R. Kurkowskl'

oplaty parkingowe bqdq pobieraó inkasenci d1a miasta.

Radny !/.KaLinin jest zdaniar2e parkingl poza centrum miasta powlnny

byó bezplatne.Ponadto proponol¡rat vrydzielenÍe pod.jazdów do sklepów d1e

sarnochodów zaopatrzenia mj.asta,
Radny J.Caban byl przeciwny opodatkowaniu wszystkleh parkingów.
Przewodniczqca ^omisji-parkingé 

¡Qdq tak opedatkou¡ane jak usüali

Rada Gminy.Wnloskowala o wskazanie mieJsc parkrirngowych dl-a samoehod.ól

cte¿aüowych poza teren rynku oraz wydzielenie ÉciéLe o'kreélonych . '
miejsc dla sa¡nochodów z?opatrzenj.a sklepów.

W.Zaj4c zvwócll siq. do 
nonis jt o opiniq w sprawl e urzqdzenia parkingr

na placu za amfiteatrem dla sanochodów ciqáarowych.
Radny A.Hatny proponov/a? plac obok Domu Kultury p?zez:r.laczyé na parkir

d.1a samochodów clq¿arowych. k
KoniisJa zobowiQza?a lrlydzi.aA "onunikacji do rozpatrzenia i wydzleleni¿

mlejec na. parklngl proponuJqc:p1ae obok Domu Kultury dla samochodów

cie2arowyóhrprzy ul.Partyzantów przy Polmozbycie dla samochodów
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osobowych i przy lfurawcu/plac po Lal¿ní/ .
C ostatecznej  decyzj Í  w podmiotorvej  sprawie v lydzia? ppoinformuje Komil

na kolejnym posiedzenj"u.

Pani B.R.ogulska -Kie"ot*ik ' 'dydzialu Gospod.arki Komunalnej i Mieszkanir

wej poinforniov¡ala l(omisjQr Le przy uf .Swierczev¡skiego bvdzie urzard.zonl

pasaZ handlowy.
trzev¡odnicz4ca Komisji wnioskov¿a?a o zlikwidowanie parkingu na placu
po misj-skie.- i  radzie.skoro rrzy ul .Swierczewskiego be.dzle handel .  .'_6+*.- 

A4obJ."¿n 4Á&--orR*ó.1&. {&tV!.Dv¿-.,'¡4 U.ha,,rla¿"-oQ olt*n-.. nw,,g*{¡zay
¿v¡rocl la stq po(I 'a( t resem \¡JydZ1álU ¡ \omunl-KacJ[ o rOzs-Crzygnlqcle ,gszl(
na ulicach moZna parkowaó samochody w ü,ni targowe.
Cztronkowie l{omisji wskazali plac GS/krzywe kolo/.
i '{ dal sze j czq Éc i po si edzeni a radni : A. }Iatny rW. Kalinin, B. Koci szewska-
-l '{usfal d.yskutowali na temat pobierania op?at za parkowanie samocho-

dów.

B.Rogulska wypowiada siq w tej
op?at za parkingib wiqZe siq z

Ad,j ¿

sprawie stwlerdzajqc, 2e pobieranie

dodatkowymi kosztami,tj.wydrukowaniem

bÍ1etów.
Raclny KaLinin wypowiada siSr2,e trzeba przekalkul-owaó i pobieranie

op?at za parkingl  musi  s iq oplaeaó.
B.Rogulska -mór,v iZa na temat k lopotów jakie ma z pol ic jq.Pol ic ja

w ost&li czwartek nie chciata uczestniczyó w pobieraniu opZat targowyr
Przewodniczqca Komísji jest zdaniarhe policja musi. siq w7qczyé d.o tycl
czynnoÉcirto my sÍg zachowujercy tak jakbyÉnry ich nie chcleli mówi
przewodniczqcaryOni muszq z nami wspó?pracowaórrny siq od. nich odwracam¡

a tak byó nie pov,rinno.
Radny J.Caban w swojej wypowfédzi podkreéLa ,2e policJant ma zakres
obowiqzków.
W.ZajEc -policja powinna na bie2qco egzekwowaó respektowanie zr¡aków

n a  m i e é c i e .

Nast qpni e radni : tr{. Ka1 Ínin, J. Caban, B., Koc i s zews ka-}&rs ia?, prac owni k
Wydzialrü Komunikacji dyskutowaLi nad sprawq obwodnicy dLa mirta

Jqdrzejowa.

!/ punkcie tyn Komisja poparla proÉbq pielqgntarki ZOZ
p.Sputo o przydzial mleszkania zastQpczego,
Przewod.niczqca Komisji przekaza?:a proÉbq p.Sputo obecnej na posied.zeni
Korais ji B.Rogulskiej-Kierowniko$/i Wydziatu Gospod,arki Komr,nalnej

i FlieszkanióweJ. .
Nastepnie radny ll.Kal-inin wnioskowal o zatrudnienfe

osoby kompetentnej zajmujqcej siq wystrojen másta. { ,,
r ' .  / * /

ze wzgr€du na uys¿erpanie porzqdku dziennego obrady -"fuNf;J
pro!ofó?1v¡a?a: ¡¡zewodnic z4ca ro$i"¡i,


